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Szanowny Panie Prezydencie,
 
Bardzo proszę o zainstalowanie stojaków na rowery przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 15 w Rybniku-Chwałęcicach. 
Nasza dzielnica słynie z licznych ścieżek rowerowych i jest tu dobry klimat dla rowerzystów. Dzieci chętnie korzystają z tego środka
komunikacji, co nam wszystkim sprawia radość. 
Warto zadbać, aby dzieci miały gdzie te rowery stawiać w spsób bezpieczny i uporządkowany.
 
Jednocześnie korzystając z okazji przypominam się i ponawiam prośbę o zabudowanie w centralnym punkcie dzielnicy Chwałęcice stojaków
na rowery miejskie. Sam chętnie taki rower wypożyczę i udam się nim do centrum Rybnika.
 
Pozdrawiam serdecznie
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika

Urząd Miasta Rybnika Dokument: 2019/90195


